



Dear Parents / Guardians,

Primary 1 Preparatory Class (2018 – 2019)

Your children will enroll and study in Primary One very soon. This will be another milestone for them. As parents, you may concern and worry about the issues or problems that children might face in adapting their primary school life. For the above reasons, our school has dedicated the Primary One Elite class for Upper kindergarten students. The school will be using the Primary One curriculum as the basis of the Elite class. The course will cover the four core subjects, which are Chinese, English, Mathematics and General Studies. Subjects such as Spanish, Physical Education and Visual Arts will also included. Through designing interesting and diversified learning activities, students will develop their knowledge, broaden their horizons and learn how to communicate with others by further development of their communication skills. The details are as follow:

1. Date: 2018 : 17/11, 24/11
2019 : 5/1, 12/1, 19/1, 23/2, 2/3, 9/3, 16/3, 6/4, 13/4, 4/5
2. Time: 9:30 a.m. to 11:30 a.m.
3. Target: Students enrolled the school in Primary One 2019-2020
4. School Bus: Please refer to the school bus schedule
5. Location: Primary Classrooms
6. Teachers: Foreign / Native English teachers and Primary School teachers
7. Fee: HK\$ 4,800 (a total of 24 sessions, school bus fees, 2 text books and 4 exercise books) ~
8. Class Mode: 9:30 a.m. ~ 10:10 a.m. Core subjects (Chinese, English, Mathematics and General Studies)
10:10 a.m. ~ 10:35 a.m. Recess and teatime (learning ways of communication with others during recess)
10:35 a.m. ~ 11:15 a.m. General subjects (Spanish, Physical Education, Visual Arts, etc.)
11:15 a.m. ~ 11:30 a.m. Class Dismissal

~~Please return the reply slip below, completed the student card attached and your mailing address with the cheque for~~

Primary 1 Preparatory Class along with your Primary One reply slip in person or by mail with postage date on or before 7th November, 2018. Please make cheque payable to "Rosaryhill School". Please write down the name of student, application no. and contact number at the back of cheque. According to last years' experience, if the number of participants exceeds the number of place available, student will be selected through draw. Cheque will be returned to students who aren't selected. Certificate will be issued for whose rate of attendance exceeds 80%.

Sincerely yours,

Anne Wong

Principal, Primary Section

Reply Slip

To: Rosaryhill School (Primary Section)

I _____ (Student's Name) _____ (Application no.) am willing / not willing to participate in "Primary 1 Preparatory Class" activities.

Cheque number: _____

Bank: _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



敬啟者：

小一預備班 (2018 - 2019)

孩子快將升讀小一，踏入另一個里程碑。為人父母者都會擔心子女在小學階段適應上的問題。為見及此，本校現時特別為高班學生安排『小一預備班』。本校會參照小一課程作為藍本，內容除了涵蓋中、英、數、常四個學科外，還包括西班牙、體育、藝術等課程，透過設計有趣多元化的學習活動，讓幼稚園學生了解小學上課模式，更容易適應小學生活。另一方面，使學生增長知識、擴闊視野，學習與人相處之道，提升溝通技巧。有關詳情如下：

- (一) 日期： 2018： 17/11, 24/11
2019： 5/1, 12/1, 19/1, 23/2, 2/3, 9/3, 16/3, 6/4, 13/4, 4/5
- (二) 時間： 上午 9 時 30 分至 11 時 30 分
- (三) 對象： 已取錄及已繳交留位費之 2019-2020 年度小一學生
- (四) 校車： 請參照校車表
- (五) 地點： 本校小學課室
- (六) 教師： 外籍教師及小學教師
- (七) 收費： 港幣 4,800 元 (共 24 節，包括校車，小一教科書兩本及補充練習四本)
小一教科書 (包括小一中、英教科書各一本及中、英、數、常補充練習各一本，共四本)
- (八) 上課模式： 上午 09:30 ~ 10:10 主科學習 (中、英、數，常)
10:10 ~ 10:35 小息 (小息及學習與別人相處之道)
10:35 ~ 11:15 術科 (西班牙文、體育、藝術等)
11:15 ~ 11:30 準備放學

參加者填妥下列回條、小一預備班學生證、回郵地址，連同支票於十一月七日前親臨或郵寄 (以郵遞日期為準) 交回本校。支票抬頭請寫上「玫瑰崗學校」。由於去年反應踴躍，如參加人數超出限額，將以抽籤方式進行，落選者將於稍後退還支票。學生出席達八成者，將獲發證書一張。

此致
貴家長

玫瑰崗學校(小學部)
黃慧貞校長

回條

敬覆者：

本人 願意 / 不願意學生 _____ (申請編號 _____) 參加「小一預備班」。
支票號碼： _____ 銀行： _____



此覆
玫瑰崗學校(小學部)

家長簽署： _____
日期： _____



請填妥下列小一預備班學生資料。

Please complete the P.1 Preparatory Class student card below:

 <p>Rosaryhill School (Primary Section) 2018-2019</p> <div style="border: 1px solid black; width: 100px; height: 80px; margin-left: 100px; text-align: center;">Stick Photo</div> <p>Name: _____</p> <p>Class: <u> P.1 Preparatory Class </u></p> <p><input type="checkbox"/> School bus : <u> () </u></p>	<p>Contact Number : _____</p> <p>Father : _____</p> <p>Mother: _____</p>
 <p>Rosaryhill School (Primary Section) 2018-2019</p> <div style="border: 1px solid black; width: 100px; height: 80px; margin-left: 100px; text-align: center;">Stick Photo</div> <p>Name: _____</p> <p>Class: <u> P.1 Preparatory Class </u></p> <p><input type="checkbox"/> School bus : <u> () </u></p>	<p>Contact Number : _____</p> <p>Father : _____</p> <p>Mother: _____</p>

請填妥下列回郵地址。

Please complete the mailing address below.

<p>Student Name : _____</p> <p>Application No. : _____</p> <p>Address : _____</p> <p>_____</p> <p>_____</p>
<p>Student Name : _____</p> <p>Application No. : _____</p> <p>Address : _____</p> <p>_____</p> <p>_____</p>